

信用卡資料更新表格

感謝您願意接續雲彩的【助養小天使計劃】/【夥伴計劃】

Thank you for continuing to support Silver Lining's "Little Angel Sponsorship Program" / "Partnership Program"

我們得悉閣下所登記的信用卡資料已更改，現附上更新表格：

We have been notified that your registered credit card for donation has been updated/expired, please feel free to update your information in below:

信用卡捐款 Credit Card Donation

VISA MASTER CARD AMERICAN EXPRESS
(AE : 4 digit CSC) _____

信用卡號碼
Credit Card No. : _____ - _____ - _____ - _____

持卡人姓名
Cardholder's Name : _____

有效日期至
Card Expiry Date : _____ (MM / YY)

持卡人簽署
Cardholder Signature : _____

本人同意此授權書於本人之信用卡有效期後及獲續發新卡時繼續生效，並毋需另行填寫授權書。
I agree the validity of this agreement will continue before or after the expiry date of my credit card account.

捐款收據 Donation Receipt

香港居民捐款港幣共100元或以上可申請免稅。我們會於每年財政年度結束後，就你的全年捐款發出正式收據以便報稅。

For Hong Kong residents, donations of HK\$100 or above are tax deductible. A donation receipt will be sent after the end of each financial year.

收據姓名
Receipt made to : _____

(請填妥後回郵 / 電郵本會)
(You may mail or email this form to us)